
SPLITSKI SAVEZ ŠPORTOVA  
Broj: 205/2019  
Split, 19.2.2019.  

Z A P I S N I K 
 
8. sjednice Izvršnog odbora Splitskog saveza športova održane 18. i 19. veljače 2019. g. u Sali za sastanke 
SC Gripe s početkom u 13,30 sati.  
 

Prisutni: Nedad Periš, predsjednik, Toni Tomas, dopredsjednik te članovi: Dražen Čular, Albert 

Pavlović, Andrija Polić, Ivan Veštić i Marko Žaja  

Ostali: Ljubo Runjić, predsjednik Nadzornog odbora, Vlatko Škiljo, glavni tajnik i Danira Mardešić, 

zapisničar  

Predsjednik Saveza Nenad Periš, uz pozdrav prisutnima, otvorio je 8. sjednicu Izvršnog odbora. Predloženi 
dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 

D n e v n i r e d : 
 
1. Usvajanje zapisnika 7. sjednice Izvršnog odbora 
2. Proglašenje najboljih sportaša Splita za 2018. godinu 
3. Usvajanje Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i sustavnom razvrstavanju radnih mjesta 

(sistematizacija) 
4. Razno  

 
 

Ad.1. 
Zapisnik 7. sjednice jednoglasno je usvojen bez primjedbi.  
 

Ad.2.  
Komisija za priznanja i nagrade Splitskog saveza športova u sastavu: Robert Radica, predsjednik te članovi: 
Ivica Maraš i Mario Pepur (nakon sastanka održanog 7.2.2019.) pripremila je u pisanom obliku prijedlog 
za proglašenje najboljih sportaša Splita za 2018. u svim kategorijama (shodno Pravilniku o priznanjima i 
nagradama Saveza). 
Nakon poduže rasprave i određenih nedoumica zaključeno je kako će se za naredni dan (u 15 sati) 
organizirati nastavak ove sjednice na koju će biti pozvan Robert Radica od kojeg će se zatražiti dodatna 
obrazloženja za predložene kandidate.  
Po zaključenju ove točke (zbog obveza u svom klubu), sjednicu je napustio Toni Tomas. 

 
Ad.3.  
Stručna služba Saveza pripremila je prijedlog novog Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i sustavnom 
razvrstavanju radnih mjesta Splitskog saveza športova (sistematizacija) s ciljem ujednačavanja potrebnih 
uvjeta i visine koeficijenata za obavljanje poslova u Splitskom savezu športova. Obrazloženja su dali 
predsjednik i glavni tajnik.  
Bilo je određenog prijepora oko promjene u opisu poslova radnog mjesta voditelja razvoja sustava sporta 
(A.Pavlović) te na iskazane koeficijente (D.Čular, koji drži da koeficijenti nisu stimulirajući u smislu daljnjeg 
stručnog usavršavanja zaposlenika). 



Po zaključenju rasprava prišlo se glasovanju. 
S 5 glasova „za“ i jednim suzdržanim donesena je odluka o usvajanju Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i 
sustavnom razvrstavanju radnih mjesta SSŠ-a kao i odluka o visini koeficijenata za pojedina radna mjesta 
iz Pravilnika. 
Novi Pravilnik i novousvojeni koeficijenti radnih mjesta stupaju na snagu danom donošenja, a počet će se 
primjenjivati od 1.3.2019.g. do kada će se zaključiti novi ugovori sa zaposlenicima Saveza. 
Usvajanjem ovih odluka prestaje važiti dosadašnji Pravilnik o unutarnjem ustrojstvu i sustavnom 
razvrstavanju radnih mjesta usvojen od strane Izvršnog odbora Saveza 17. siječnja 2018. godine te visina 
koeficijenata utvrđena odlukom Izvršnog odbora od 29.9.2014.g., a također i visina koeficijenta koja je 
utvrđena sklapanjem ugovora o radu na neodređeno radno vrijeme sa zaposlenikom Markom Mišurom 
od 27.2.2018.g. (članak 5. ugovora o radu). 

 
Ad.4.  
4.1. 
Ivo Zoković, predstavnik u Skupštini SSŠ-a 15.2.2019. podnio je pisani „prigovor na zapisnik redovne 
sjednice Skupštine održane 27.12.2018.“ (kojoj on nije prisustvovao). Prigovor je naslovljen na Izvršni i 
Nadzorni odbor. 
Predsjednik Saveza u cijelosti je pročitao tekst „prigovora“. U tekstu se navodi kako zapisnik sjednice 
Skupštine nije dostavljen skupštinarima u roku od 15 dana, a shodno odrednicama Poslovnika o radu 
sjednice Skupštine. Iz tog razloga I. Zoković smatra da je sjednica nelegalna pa traži sazivanje nove u što 
skorijem roku. Nadalje iznosi tvrdnju da Savez nije poslao poziv za sjednicu s ispravno predloženim 
dnevnim redom već da je on izmijenjen uoči početka same sjednice čime drži da su njemu, bez ikakve 
najave i obavijesti kao članu IO-a SSŠ-a, nanijeli niz prekršaja. Smatra da su to sve inscenirali kako bi ga 
udaljili s legalno izabranog mjesta u Savezu te da se radi o podvali i izigravanju povjerenja svih članova 
Skupštine, a posebno onih koji su toga dana bili spriječeni prisustvovati istoj. Uvjerenja je, a posebno dok 
Savez ne dobije rešenje nadležnog županijskog ureda za udruge, da je i dalje član Izvršnog odbora jer da 
su postupili protuzakonito te da su samim tim sve odluke koje su donijeli i donose bez njega kao člana IO-
a pravno nevaljane. 
 
Predsjednik je temeljem ovog što je izrečeno u dopisu sa čuđenjem i žaljenjem konstatirao da je ipak 
održana sjednica, prema tumačenju tijela Saveza bila ispravno održana temeljem zahtijeva opisanih u 
pravnim aktima Saveza. Rekao je da mu nikada nije bila namjera, a niti mu je to bilo tada kao ni danas, 
bilo što inscenirati ili nelegalno napraviti, već mu je isključiva namjera djelovati sukladno Zakonu, odnosno 
odlukama Skupštine i pravnim aktima Saveza. Žao mu je što netko ne prepoznaje dobronamjernost kada 
se očituje s primjedbama na nečiji rad sa željom da se pokuša nešto bolje napraviti u sportu. Osobno u 
potpunosti odbija ovakve primjedbe te zaključuje kako s obzirom što je izreko u ovom dopisu više nema 
povjerenja u kolegu Ivu Zokovića. 
4.2. 
Dva su kluba uputila zamolbe za prenamjenu financijskih sredstava za 2018. s proračunske pozicije 
pripreme i natjecanja na stručni rad. Radi se o Akademskom judo klubu STUDENT i Hrvatskom veslačkom 
klubu MORNAR. Odlučeno je od navedenih klubova zatražiti pisano obrazloženje ove zamolbe jer to u 
svojim molbama nisu naveli, nakon čega će Izvršni odbor donijeti konačnu odluku. 
4.3. 
O zamolbi Sportsko-penjačkog kluba MOSOR za prijem u punopravno članstvo Saveza raspravljao je 
Izvršni odbor na prethodnoj sjednici kada je zaključeno od Kluba zatražiti dodatne potvrde. Shodno tom 
zaključku Hrvatski planinarski savez odnosno njegova Komisija za sportsko penjanje dostavila je dopis iz 
kojeg je vidljiva zakonska obveza da se u nazivu kluba nalazi ime sporta kojim se klub bavi, a što je bio 



razlog da se penjačka sekcija iz Hrvatskog planinarskog društva MOSOR izdvojila i registrirala kao 
samostalni sportsko-penjački klub. Dodatno obrazloženje i potporu dao im je i HPD Mosor.  
Kako se ovdje radi o zakonskoj obvezi izdvajanja planinarske sekcije iz matičnog kluba, Izvršni odbor je 
temeljem članka 19. Statuta, a do konačne odluke Skupštine, donio odluku o prijemu Sportsko-penjačkog 
kluba MOSOR u punopravno članstvo Saveza. 
 
4.4. 
Klub američkog nogometa Morski vukovi Split, koji je član Hrvatskog saveza američkog nogometa (koji je 
u statusu privremenog člana nacionalnih sportskih saveza neolimpijskih sportova pri HOO-u) podnio je 
zamolbu za prijem u članstvo Saveza.  
Budući da klub udovoljava svim uvjetima za prijem u članstvo Saveza, to je Izvršni odbor temeljem članka 
19. Statuta, a do konačne odluke Skupštine, donio odluku o prijemu imenovanog Kluba u privremeno 
članstvo Saveza. Rok kušnje od 4 godine za Klub počinje teći od dana njegovog prijema u privremeno 
članstvo Saveza od strane Izvršnog odbora Saveza. 
 
Sjednica Izvršnog odbora završena je u 15,30 sati. 
 
Nastavak 8. sjednice Izvršnog odbora, održane 19.2.2019.g. s početkom u 15 sati. 
  

Prisutni: Nenad Periš, predsjednik, Toni Tomas, dopredsjednik te članovi: Dražen Čular, Mario Jurić, 

Albert Pavlović, Andrija Polić, Ivan Veštić i Marko Žaja  

Ostali: Ljubo Runjić, predsjednik Nadzornog odbora, Vlatko Škiljo, glavni tajnik i Blaženko Šaban, 

zapisničar 

 

Dnevni red: 
 
1.Proglašenje najboljih sportaša Splita za 2018. godinu 
2. Razno 

 
Ad.1. 
Nastavak 8. sjednice uslijedio je iz razloga što je zaključeno zatražiti dodatna obrazloženja od strane 
Roberta Radice, predsjednika Komisije za priznanja i nagrade Saveza, a vezano za predložene kandidate 
za nositelje godišnjih nagrada SSŠ-a u svim kategorijama za 2018.g. 
Kako Robert Radica nije mogao prisustvovati sjednici, obrazloženje Komisije za predložene kandidate 
Radica je pripremio u pisanom obliku. 
 
Dražen Čular je izrazio negodovanje nepostojanjem kriterija odabira najboljih sportaša, a što članove 
Komisije i Izvršnog odbora dovodi u nezgodnu situaciju Neprihvatljivo mu je da se izbor temelji na 
subjektivnom stavu bilo koga. Predložio je da se odgodi proglašenje najboljih sportaša i u međuvremenu 
izrade kriteriji temeljeni na kriterijima HOO-a, kako bi svima bilo jasno po kojim kriterijima se sportaši 
biraju. Ovaj prijedlog Čulara nije usvojen.  
 
Nadalje, Dražen Čular je naveo kako nema ništa protiv da se u jednoj kategoriji dodijeli više nagrada ako 
nije jasna razlika između kvalitete rezultata nagrađenih, ali pod uvjetom da je to u skladu s pravilnikom. U 
suprotnom, istaknuo je, Izvršni odbor može u svakom trenutku pravilnik izmijeniti ili dopuniti. 
 



Uslijedila je daljnja rasprava svih članova Izvršnog odbora. Određena obrazloženja do je i Blaženko Šaban 
koji je pripremao materijale za rad Komisije za priznanja i nagrade, nakon čega je Izvršni odbor sa 7 glasova 
„za“ i jednim protiv donio odluku o sljedećim nositeljima godišnjih nagrada Saveza za 2018. godinu: 
 
1. Najbolje sportašice: Lucija Bilobrk (Kickboxing klub Pit bull i Klub tajlandskog boksa Flash), Matea Jelić 

(Taekwondo klub Marjan) i Helena Jurišić (Kickboxing klub Mornar i Klub tajlandskog boksa Split) 
2. Najbolji sportaši: Toni Kanaet (Taekwondo klub Marjan) i Mate Pavić (Tenis klub Pomak) 
3. Najbolja muška ekipa: Kuglački klub Mertojak 
4. Najbolje ženske ekipe: Ženski nogometni klub SPLIT i Ragbi klub Nada 
5. Najbolji trener ženskih kategorija: Toni Tomas (Taekwondo klub Marjan) 
6. Najbolji trener muških kategorija: Toni Tomas (Taekwondo klub Marjan) 
7. Najperspektivnija sportašica: Lena Stojković (Taekwondo klub Marjan) 

8. Najperspektivniji sportaš: Mili Poljičak (Tenis klub Pomak)  

9. Najbolja sportašica s invaliditetom: Anđela Mužinić (Stolnoteniski klub Nec) 

10. Najbolji sportaš s invaliditetom: Dino Sinovčić (Plivački klub Cipal) 

 
Izvršni odbor donio je odluku da se promicatelju rekreativnog sporta i organizatoru 19 uzastopnih 
polumaratona u Splitu - Maraton klubu Marjan dodijeli posebno priznanje Saveza. 
 

Izvršni odbor donio je i odluku o iznosima novčanih odnosno materijalnih nagrada koje će se doznačiti 
najboljim sportašima za 2018.g. i to kako slijedi:  
 

1. Lucija Bilobrk, Matea 
Jelilć i Helena Jurišić 

podijelit će na jednake 
dijelove iznos od 10.000 kn 

iznos će osigurati OTP banka 

2. Toni Kanaet i Mate 
Pavić 

podijelit će na jednake 
dijelove iznos od 10.000 kn 

iznos će osigurati SSŠ iz proračuna 
Grada 

3. Kuglački klub Mertojak dobit će iznos od 10.000 kn iznos će osigurati SSŠ iz proračuna 
Grada 

4. Ženski nogometni klub 
SPLIT i Ragbi klub Nada 

podijelit će na jednake 
dijelove iznos od 10.000 kn 

iznos će osigurati SSŠ iz proračuna 
Grada 

5. Toni Tomas kao nositelj nagrada u 2 
kategorije dobit će iznos od 
20.000 kn 

iznos će osigurati SSŠ iz proračuna 
Grada 

6. Lena Stojković dobit će laptop sredstva za nabavu osigurat će 
Kineziološki fakultet u Splitu 

7. Mili Poljičak dobit će laptop sredstva za nabavu osigurat će 
Kineziološki fakultet u Splitu 

 
Novčane nagrade za sportaše s invaliditetom u iznosu od po 10.000 kuna osigurat će Športski savez 
invalida garda Splita. 
 
Svečanost u povodu proglašenja najboljih sportaša Splita za proteklu godinu održat će se u Muzeju 
hrvatskih arheoloških spomenika na Mejama, 25.2.2019. s početkom u 12 sati. Program će voditi Joško 
Elezović, a u glazbenom dijelu nastupit će sopranistica Ivona Bosančić Lasić uz klavirsku pratnju te klapa 
Šufit. Predviđen je i prigodni domjenak. 
 

 



Ad.2. 
2.1. 
Akademski judo klub Student i Hrvatski veslački klub Mornar dostavili su dodatna obrazloženja vezano za 
njihove zamolbe za prenamjenu proračunskih sredstava. 
Izvršni odbor prihvatio je dana obrazloženja te je donio jednoglasnu odluku: 
 

1. Odobrava se Akademskom judo klubu Student prenamjena financijskih sredstava s proračunske 
pozicije „pripreme i natjecanja“ na „stručni rad“ u iznosu od 20.000 kuna 

2. Odobrava se Hrvatskom veslačkom klubu Mornar prenamjena financijskih sredstava s 
proračunske pozicije „pripreme i natjecanja“ na „stručni rad“ u iznosu od 15.000 kuna 

 
 
2.2. 
Vijeće Hrvatskog olimpijskog odbora je 7.12.2018. prihvatilo zahtjev Hrvatskog kriket saveza o prestanku 
članstva. Savez je bio u statusu punopravnog člana pri HOO-u (nacionalni savezi neolimpijskih sportova). 
Razlog je u neispunjavanju uvjeta djelovanja prema pripadajućoj međunarodnoj federaciji (International 
Cricket Council), gdje im je zamrznuto članstvo (ne primaju potporu te organizacije bez koje ne mogu 
djelovati, te slijedom toga ne mogu ispunjavati ulogu nacionalnog sportskog saveza sukladno Zakonu o 
sportu i Statutu HOO-a). 
Slijedom navedenog glavni tajnik je obrazložio kako Kriket klub „Sir Oliver“ (koji je član SSŠ-a) ovom 
odlukom o prestanku članstva u HOO-u, temeljem članka 17. Statuta SSŠ-a gubi pravo na status 
punopravnog člana SSŠ-a te dobiva status pridruženog člana, čime istovremeno gubi pravo na zasebnu 
izbornu jedinicu u Skupštini Saveza. Izvršni odbor svojom je odlukom potvrdio ove promjene. 
        
 
 
Sjednica zaključena u 16 sati. 
 
 
 

PREDSJEDNIK 
  
        Nenad Periš 

 


